ALL INFORMATION INCLUDED BELOW IS CORRECT AS AT THE TIME THAT OUR BROCHURE WENT TO PRESS BUT PLEASE BE AWARE THAT IN THE EVENT THAT A SUBSTITUTION IS MADE, THIS NUTRITIONAL AND ALLERGEN SUMMARY MAY NOT REFLECT THE TRUE CONTENTS OF THE GIFT.

IF YOU HAVE ANY CONCERNS IN
RELATION TO ALLERGENS OR ANY OTHER DIETARY
REQUIREMENTS, PLEASE CONTACT US PRIOR TO
PURCHASE.

Long Clawson Potted Stilton 225g



(GB) Potted Blue Stilton® Cheese. Ingredients: Pasteurised Cow's Milk, Salt, Vegetarian Rennet, Penicillium Roqueforti, Cultures lactiques. Pour les allergenes, wir les ingredients en gras. Convient aux végétariens. Conserver au réfrigérateur à une température inférieure à 5°C. Une fois ouvert, conserver au réfrigérateur et consommer dans un délai de 3 jours. Produit au Royaume-Uni à base de lait britannique.

A consommer jusqu'au. Voir l'etiquette de durabilité ci-jointe. NE MANGEZ PAS L'ENROBAGE DE CIRE DANS UN FEU OUVERI.

(GB) Potted Blue Stilton® Cheese. Ingredients: Pasteurised Cow's Milk, Salt, Vegetarian Rennet, Penicillium Roqueforti, Dairy Cultures. For allergens see ingredients in bold. Suitable for vegetarians. Keep refrigerated below 5°C. Once opened keep refrigerated and consume within 3 days. Not suitable for home freezing. Produced in the UK using British milk. For use by see attached durability label. DO NOT EAT WAX

225g e





| THE TIRE. | Linformation |
|--------------------------------------------|------------------|
| nformations nutritionnelles/Nutritio | nal information |
| /aleurs moyennes pour 100g / Average v | Tallier nel 1002 |
| /aleur énergétique / Energy | 1/UUKJ/41011 |
| Lipides / Fat | 35.09 |
| | tos 23.0g |
| Dont acides gras saturés / of which satura | 0.19 |
| Glucides / Carbohydrate | 0.19 |
| Dont sucres / of which sugars | 23.79 |
| Proteines / Protein | |
| Sel / Salt | 2.0g |